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Enkel fråga 
Till Kommunalrådet Sara Wettergren (L) 

 
En debatt om barnens rätt till lekyta på skolorna i Malmö har tagit fart. I Malmö har vi 
antagit en mininivå för hur stor uteyta barnen ska ha i skolan. Detta är ett bra beslut, nivån 
är på minst 15 kvadratmeter per barn som vid särskilda villkor kan minskas till 12. Det är en 
låg nivå, men det är bra att den finns. Varje gång barnens rätt sätts mot andra intressen så 
förlorar barnen om det inte finns tydliga regler. Malmös krav är en kvalitetsgaranti för 
barnens lek- och rörelseyta. 
 
Vi har nu läst att Liberalerna i Malmö har via sitt skolkommunalråd, Sara Wettergren, gått ut 
och föreslagit att barnens lekyta ska minskas för att fler privata skolor ska kunna etablera sig 
i Malmö. De privata skolorna som får samma bidrag per barn som de offentliga skolorna, ska 
alltså med en liberal politik kunna slippa hyra en yta som är lika stor som de offentligas till 
barnens skolgård. Detta innebär att de privata ska få lyfta samma skolpeng som de 
offentliga, men slippa full kostnad för skolgård. Barnens miljö offras på vinstintressets altare. 
 
Det bästa vore att förslaget att minska lekytan kastas i papperskorgen, men om det 
genomförs är det intressant att få veta om de privata skolorna ska få ut alla pengar även om 
de inte tillhandahåller samma skolgård som de offentliga skolorna. 
 
Min enkla fråga till skolkommunalrådet är: 

• Tänker du ta initiativ för att i grundskolenämnden verkar för att minska bidragen till 
de skolor som har mindre lekyta för barnen?  
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